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Aan burgemeester en wethouders 
door tussenkomst van de voorzitter van de raad 
 
 
Ridderkerk, 22 juni 2015          
 
 
Onderwerp: Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders  
(RvO, artikel 40) over inzet van de MCU Dillenburgplein en vervolgens Huygensplantsoen 
Ridderkerk  
 
Geacht college, 
 
Vrijdag 19 juni jl. heeft u ons per mail het volgende laten weten; 
“Vanwege veelvuldige jeugdoverlast op het Dillenburgplein, heeft de burgemeester besloten de MCU 
neer te zetten op de Reijerweg voor een periode van drie weken ingaande donderdag 11 juni a.s. 
Daarna zal hij vanwege veelvuldige jeugdoverlast worden geplaatst bij de JOP aan het 
Huygensplantsoen voor een periode van drie weken. Indien zich tussentijds andere prioriteiten 
voordoen, zal hier rekening mee worden gehouden.” 
 
Aan de hand van bovenstaande tekst heeft Leefbaar Ridderkerk enkele vragen waar wij graag 
antwoorden op willen ontvangen 
 

1) Bij samenvoeging tot de Nationale Politie is in haar beleidsregels vastgesteld dat de wijkagent 
als eerste gepositioneerd wordt in de wijk, is dit het geval in geheel Ridderkerk?  

2) Is de wijkagent vrijgemaakt van ‘overige’ taken, zodat zij zich volledig kunnen concentreren op 
hun wijk? 

3) Is door de wijkagent Slikkerveer en de wijkagent Ridderkerk Oost, de in bovenstaande tekst 

genoemde jeugdoverlast gesignaleerd en in kaart gebracht? 

4) Is er bij constatering van jeugdoverlast ook direct een werkopdracht in verband met de 

jeugdoverlast opgemaakt? 

5) Hebben omwonenden melding van voornoemde overlast gemaakt, hoe vaak en op welke 

wijze heeft dit plaatsgevonden? 

6) Is er terugkoppeling geweest naar de omwonenden naar aanleiding van de gedane 

meldingen? 

 
Met betrekking tot de groep jeugdigen op het Huygensplantsoen heeft Leefbaar Ridderkerk 
geconstateerd dat dit een vaste constante groep betreft, van 14 / 17 jarigen. Daarom ook nog enkele 
vragen met betrekking tot de overlast gevende jeugd groepen op het Dillenburgplein en bij het 
Huygensplantsoen;  

 
7)   Zijn deze jeugd groepen uit de anonimiteit gehaald en is het jongerenwerk van Sport & Welzijn  
      en de wijkregisseur geïnformeerd? 
8)  In hoeverre is er door het jongerenwerk van Sport & Welzijn inspanning verricht om in contact         
te treden met deze groepen en hoeveel uren hebben zij hieraan besteedt. 
9) Is er door voornoemde jongerenwerk van Sport & Welzijn ook inspanning verricht om in de 
jongeren en degene die overlast ervaren met elkaar in contact te brengen?  

 
  
Gelet op het bepaalde in artikel 40 van het Reglement van Orde voor de raad verzoek ik u om 
schriftelijke beantwoording van deze vragen. 
 
Hoogachtend, 
 
Karin Kayadoe 
Leefbaar Ridderkerk 


